
Zbor
občanov

V začetku oktobra je bil v
avli OŠ Polje zbor občanov
naše KS. Krajani so obravna-
vali in potrdili akcijski pro-
gram za uresničevanje sa-
moupravnih družbenogospo-
darskih odnosov na področju
stanovanjskega gospodarstva
v Ljubljani; po temeljiti raz-
pravi so podprli samoupravni
sporazum o združevanju
sredstev za obnovo doma
TVD Partizan v Polju (glej
posebni prispevek!); pogovo-
rili so se o problemih in teža-
vah, ki jih imajo z vodovo-
dom, s pomanjkljivo cestno
razsvetljavo, sslabimi cestami
inzavtobusnimizvezami. Vse
kaže, da hitre rešitve teh pro-
biemov še ni pričakovati.

Na zboru so krajant izvedeli
tudi o finančnih težavah glasbene
šole in o prostorskih teiavah
oddelka v Polju. Za čimhitrejšo
rešitev tega stanja je zbor sprejel
več sklepov, ki jih bo posredoval
občinski skupnosti za vzgojo in
izobraževanje.

Na koncu pa so krajani z zani-
raanjem prisluhnili poročilu o ak-
ciji NNNP.

Želeti bi bilo, da bi se v bodoče
krajani iz Polja številneje udele-
ževali svojih zborov, kajti le tako
bodo lahko tudi hitreje reševali
probleme svoje krajevne skupno
sti.

P. S.: Sredi oktobra je osklepih
in stališčih s tega zbora občanov
razpravljala skupščina KS in jih
operacionalizirala. A


